
Protokół Nr X/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 25 maja 2007 roku

Otwarcia X sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Wiceprzewodniczący 

Rady Pan Tomasz Rusiecki  o godzinie 1300 w Karlińskim Ośrodku Kultury. 

Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono 

do protokołu).

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 13 radnych, 

co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Poinformował,  że 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Kazimierz  Ryszewski  jest  nieobecny 

z powodu choroby.

Wiceprzewodniczący  Pan  Rusiecki  zapoznał  zebranych  z  wyjaśnieniem 

Przewodniczącego Rady Pana Ryszewskiego na temat jego rezygnacji z funkcji 

Przewodniczącego.  Wyjaśnił  też,  że  nie  jest  zainteresowany  ponownym 

objęciem funkcji  Przewodniczącego Rady. Podkreślił,  że był  nim przez dwie 

kadencje, ze szczególnym naciskiem na ,,był”. Pan Kazimierz Ryszewski jest 

bardzo dobrym Przewodniczącym i taki stan rzeczy na dziś jest właściwy.

 

Ad. 1b 

Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej 

sesji  i  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  ustalenia  regulaminu 

targowisk  .  Podkreślił,  że  projekt  uchwały  omawiany  był  na  posiedzeniach 

stałych Komisji Rady.

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.



Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  porządek  obrad  wraz 

ze  zmianą.  Porządek  został  przyjęty  przez  radnych  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Informacja  o  pracy  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  –  radni  z  terenu 

Gminy Karlino.
5. Wolne wnioski i informacje.
6. Informacje na temat przygotowania do sezonu letniego oraz działalności 

kulturalnej i sportowej na terenie Miasta i Gminy Karlino:
7. Informacje  dotyczące  działalności  i  funkcjonowania  stowarzyszeń 

i klubów sportowych na terenie Miasta i Gminy Karlino.
8. Sport w szkołach na terenie Gminy Karlino.
9. Apel do Rady Powiatu Białogardzkiego. 
10.Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
b) zaciągnięcia kredytu bankowego na sfinansowanie zadań bieżących,
c) zwolnień  w  podatku  od  nieruchomości  dla  przedsiębiorców 

w ramach pomocy de minimis,
d) przyjęcia zmian w statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty,
e) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Garnki,
f) nabycia  nieruchomości  położonych  na  terenie  miasta  Karlino  – 

obręb 004,
g) zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

004, 
h) nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Lubiechowo,
i) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Daszewo,
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j) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na rok 2007,

k) zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej na rok 2007, 

l) zmiany Statutu Gminy Karlino,
ł) ustalenia regulaminu targowisk .

11.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
12.Zakończenie X sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Tomasz  Rusiecki  stwierdził,  że  protokół 

z IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr IX/07 z IX sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 kwietnia 

2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 27 kwietnia 

do dnia 24 maja  2007 roku  (informacja załączona do protokołu).  Dodał,  że 

odbyło się kilka spotkań na temat rewitalizacji centrum miasta Karlina, między 

innymi z właścicielami punktów usługowych w części w której miał znajdować 

się deptak. Właśnie na tym spotkaniu z handlowcami oraz ogrodnikiem Panem 

Grażyńskim była największa dyskusja, ponieważ osoby te obawiają się spadku 

swoich  dochodów.  Zainteresowanie  mieszkańców  było  niewielkie,  na 

niektórych ze spotkań radnych była większa liczba niż mieszkańców. Zachęcił 

do wyrażania swoich opinii i zdań na temat rewitalizacji. W ciągu czterech lat 

powinno  być  zrewitalizowanych  sześć  kwartałów  i  już  jest  wykonywana 
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dokumentacja.  Podtrzymał  też  swoją  opinię,  że  handlowcy  nie  stracą  na 

zamknięciu,  ponieważ z  ich usług korzystają  tylko mieszkańcy miasta,  a  nie 

osoby  spoza  Karlina.  W  ramach  Konkursu  Organizacji  Technicznej  NOT 

wyróżniona została inwestycja ,,Budowa świetlicy w Mierzynie”, przypomniał, 

że w roku ubiegłym była to ,,Budowa Wioski dziecięcej SOS”, a dwa lata temu 

remont Szkoły Podstawowej w Karścinie. Wspomniał, że różne opinie były na 

temat  Festiwalu  Twórczości  Młodych  i  w  przyszłym  roku  trzeba  będzie 

przemyśleć,  kto  powinien  to  prowadzić,  dodał,  że  najważniejszy  jest  odbiór 

festiwalu  przez  młodzież,  a  ten  był  pozytywny.  Zachęcił  też  do  udziału 

w  planowanych  imprezach  ,,Biegu  Papieskim”,  ,,Powiatowych  Zawodach 

Strażąckich”,  ,,Nocy  Świętojańskiej”  oraz  ,,Dożynkach  Powiatowych”. 

Poinformował  obecnych,  że  Podpisano już pierwsze umowy wykonawcze na 

realizację prac przy projekcie gospodarki wodno – ściekowej, jaki realizowany 

będzie przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Rusiecki  poprosił 

o informację, jak daleko posunięta jest inwestycja – budowa wiatraków, a także, 

czy są jakieś plany w związku z wakatem na stanowisku Zastępcy Burmistrza 

oraz Kierownika Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami.

Pan  Waldemar Miśko  odpowiedział,  że  zostały  rozpoczęte  prace  związane 

z  budową  dróg  oraz  fundamentów  pod  wiatraki.  Co  do  zmian  kadrowych 

ogłoszone  zostały  konkursy,  od  1  czerwca  zostanie  zatrudniony  Zastępca 

Burmistrza  oraz  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami,  natomiast  nie  ma  rozstrzygnięcia  w  konkursie  na 

Kierownika Referatu Sportu, Turystyki i Rekreacji.    

Ad. 3

Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie  powiedział, że 

wraz  z  Panem  Albinem  Kryger  obecni  byli  na  zebraniu  wyborczym 

Białogardzkiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  w  Białogardzie  i  poinformował 
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obecnych, że na zadane pytanie dotyczące zakresu prac, jaki ma być wykonany 

przez Spółdzielnię na osiedlu Chopina w Karlinie udzielona została odpowiedź, 

że Spółdzielnia wywiąże się ze swojego zakresu prac.

Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady  powiedział, że w trakcie 

prac remontowych na ulicy Szczecińskiej wykonawca wszedł na teren prywatny, 

bez zgody właściciela wszedł do piwnicy i pozostawił po sobie bałagan. Kto jest 

odpowiedzialny za wydanie zezwolenia na wejście?  

Ad. 4

Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki stwierdził, że nie jest obecny żaden 

z radnych Rady Powiatu, zaproponował więc przejście do następnego punktu 

porządku obrad.

Ad. 5

Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2  złożył na 

ręce Wiceprzewodniczącego zapytanie do Burmistrza Miasta i Gminy Karlino 

(treść zapytania stanowi załącznik do protokołu).

Pani  Natalia  Przygocka  Sołtys  Sołectwa  Lubiechowo  poruszyła  problem 

zniszczonej drogi przez wieś Lubiechowo. Wyjaśniła, że powstają coraz większe 

pęknięcia, jeśli nie można jej wyremontować, to może można byłoby naprawić 

trochę nawierzchnię? Mieszkańcy wsi są przeciwni niszczeniu tej drogi przez 

sprzęt  ciężki  i  w  tej  sprawie  zbierają  podpisy.  Zgłosiła  też,  że  uszkodzona 

została  klapa  przykrywająca  studzienkę  kanalizacyjną  i  obecnie  jest  otwarta. 

Zgłosiła  potrzebę  wykoszenia  poboczy  przy  drogach  powiatowych. 

Podziękowała  za  odnowienie  placu  zabaw  dla  dzieci  w  Lubiechowie. 

Powiedziała  też,  że  szkoda pieniędzy na sprowadzanie  konferansjerów spoza 

Gminy, dla Pani Fajkowskiej, która prowadziła Festiwal Twórczości Młodych 

w drugim dniu wypadła bardzo niekorzystnie. 
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Pan  Władysław  Łobaczewski  Prezes  Zakładu  Składowania 

i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach  stwierdził,  że z wizytą na 

wysypisku  śmieci  byli  członkowie  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska 

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Karlinie, ale była to bardzo krótka wizyta, 

w  szybkim  tempie.  Podkreślił,  że  rozumie  interesy  Gminy  Karlino  i  chęć 

zamknięcia  wysypiska,  ale  należałoby  się  bliżej  zapoznać  z  materiałami 

dotyczącymi  tego  tematu,  również  w  Urzędzie  znajduje  się  cały  komplet 

dokumentów.  W  miesiącu  czerwcu  odbędzie  się  Rada  Nadzorcza  Zakładu 

Składowania  i  Unieszkodliwiania  Odpadów,  a  do 18 czerwca br.  zaprosił  na 

wysypisko, aby wspólnie zostało odnalezione jakieś wyjście.     

Ad. 6 

Pani  Danuta  Butrym Dyrektor Karlińskiego  Ośrodka Kultury  zapoznała 

zebranych  z  informacją  na  temat  przygotowania  KOK  do  sezonu  letniego 

w zakresie działalności kulturalnej (informacja załączona do protokołu). 

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  zapoznał  zebranych 

z  informacją  na  temat  przygotowania  referatu  Sportu,  Turystyki  i  Rekreacji 

Urzędu  Miasta  i  Gminy  w  Karlinie  do  wypoczynku  letniego  w  zakresie 

działalności sportowej (informacja załączona do protokołu). Informacja została 

przygotowana również przez zakład Oświaty na temat przygotowania szkół do 

sezonu  letniego  (informacja  załączona  do  protokołu).  Następnie  zachęcił 

wszystkich do udziału w biegu samorządowców. Powiedział też, że w Wiosce 

SOS  będzie  występ  magika  dla  dzieci.  Zachęcił  do  uprawiania  sportów 

i korzystania z kajaków, pola do mini golfa, czy ścieżki zdrowia. Poinformował, 

że wraz z Burmistrzem był obecny na uroczystościach w Gimnazjum – święcie 

szkoły i zgodnie z tradycją tej szkoły raz w roku wybierany jest nowy  patron 

i  w  roku  bieżącym  jest  to  Matka  Teresa  z  Kalkuty  oraz  Herman  Gmainer 

pomysłodawca Wiosek SOS.
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Pan  Stanisław  Spaleniak  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zachęcił 

obecnych do korzystania z wypożyczalni kajaków. Organizowane będą spływy  i 

koszt udziału jednej osoby wynosi 20zł, z tytułu transportu kajaków i dowozu 

uczestników na miejsce.

Pan  Jan  Korzeniowski  radny  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  instruktorzy 

w KOK nie prowadzą zajęć w czasie wakacji, a ile trzeba było zapłacić Pani 

Fajkowskiej  za  poprowadzenie  Festiwalu  Twórczości  Młodych?  Jaki  koszt 

byłby,  gdyby  zajęcia  przez  intruktorów prowadzone  były  również  w okresie 

wakacji, czy nie byłoby lepiej przeznaczyć środki zamiast na konferansjera na 

zajęcia dzieci.

Pani  Danuta  Burtym  Dyrektor  Karlińskiego  Ośrodka  Kultury 

odpowiedziała, że za konferansjerkę Pani Fajkowska otrzymała wynagrodzenie 

w wysokości 6.000zł, w roku ubiegłym był Pan Borkowski, a jeszcze wcześniej 

Pan  Janowski,  takie  są  stawki  telewizyjne.  Natomiast  co  do  kosztów 

instruktorów,  to  na  dziś  nie  mogła  udzielić  odpowiedzi,  ponieważ  nie  znała 

dokładnych kosztów. 

Ad. 7

Pan Albin Kryger były Prezes Klubu Sportowego ,,Płomień” w Pobłociu 

Wielkim przedstawił  informację  na  temat  działalności  klubu  w  2006  roku 

(informacja załączona do protokołu). Dodał, że obecnie w Pobłociu Wielkim nie 

ma boiska i drużyna musi trenować na boiskach innych klubów. Jeżeli drużyna 

utrzyma się w ,,A” klasie, to nadal będzie trzeba ponosić koszt około 20.000zł 

na działalność. Wsparcie jakie klub otrzymuje od Gminy jest niewystarczające, 

ale pomocy udzielają firmy działające na terenie Pobłocia Wielkiego. Najwięcej 

środków pochłaniają koszty transportu i diety sędziów.   
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Pan  Waldemar  Miśko  Prezes  Miejskiego  Klubu  Sportowego  ,,Sokół” 

w  Karlinie  zapoznał  obecnych  z  informacją  na  temat  działalności  klubu 

(informacja załączona do protokołu).

Do protokołu załączona została również informacja na temat działalności Klubu 

Sportowego ,,Derby” z Karścina.

Ad. 8

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Tomasz  Rusiecki  stwierdził,  że 

Pani  Maryla  Sochacka  Sekretarz  Gminnego Szkolnego  Związku  Sportowego 

w  Karlinie  przygotowała  informację  na  temat  sportu  w  szkołach  na  terenie 

Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu), ale z powodu obowiązków 

służbowych nie mogła być obecna na dzisiejszej sesji. 

Ad. 9

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady zapoznał obecnych z treścią 

apelu do Rady Powiatu Białogardzkiego o rozważenie możliwości i zasadności 

cofnięcia  wniesionej  przez  Powiat  skargi  na  uchwałę   Nr  XLI/296/05  Rady 

Miejskiej  w  Karlinie  z  dnia  19  sierpnia  2005  roku  w  sprawie  uchwalenia 

Programu  Ochrony  Środowiska  i  Planu  Gospodarki  Odpadami  dla  Miasta 

i  Gminy  Karlino,   lub  ewentualnie  zawieszenie  toczącego  się  postępowania 

przed  Naczelnym Sądem Administracyjnym  na  zgodny  wniosek  stron  (treść 

apelu  załączona  do  protokołu).  Dodał  też,  że  dziwi  się,  iż  Pan  Władysław 

Łobaczewski  Prezes  Zakładu  Składowania  i  Unieszkodliwania  Odpadów 

w Krzywopłotach jest nieobecny, wiedząc, że taki temat będzie podejmowany. 

Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie   powiedział, że 

Komisja  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Bezpieczeństwa  Rady  Miejskiej 

w Karlinie była z wizyta na wysypisku śmieci w Krzywopłotach, aby zobaczyć 

jak ono funkcjonuje.  Dodał,  że  w roku bieżącym jest  tam znacznie  większy 
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porządek  niż  w  poprzednim.  Prezes  Łobaczewski  chciał  przed  radnymi 

roztaczać wizję dalszego rozwoju składowiska, mówił o tym, że w najbliższym 

czasie  na  terenie  wysypiska  w  Krzywopłotach  będzie  tylko  sortownia  i  po 

posegregowaniu  śmieci  zostaną  one  odwiezione  na  składowisko  do  Gminy 

Białogard,  ponadto  Prezes  chciałby,  aby  nadal  przywożone  były  odpady 

z  Kołobrzegu.  W  takiej  sytuacji,  kiedy  byłyby  przeprowadzone  jakieś 

inwestycje,  przez  przynajmniej  15  do  20  lat  wysypisko  musiałoby 

funkcjonować.  Powiedział,  że  zadał  pytanie,  dlaczego  śmieci  miałyby  być 

sortowane w Karlinie, a nie od razu przewożone do Białogardu i tam sortowane, 

to z powodu droższego transportu. Stwierdził, że Prezes broni miejsca pracy dla 

siebie i pozostałych pracowników.

Pan Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  powiedział,  że 

zgodnie  z  deklaracja  Pana  Jana  Maciążka  Przewodniczącego  Rady  Powiatu 

Białogardzkiego  wszystko  jest  na  dobrej  drodze  do  rozwiązania  sporu 

dotyczącego wysypiska w Krzywopłotach, ale na dziś temat się urwał i nie jest 

wiadomo co Rada Powiatu nadal myśli na ten temat. Pan Prezes Łobaczewski na 

spotkaniu mówił, że wykonuje uchwały Rady Nadzorczej.

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino stwierdził, że radni 

usłyszeli to samo co on jako Burmistrz, ale faktem jest, że projekty uchwał na 

Radę Nadzorczą przygotowywane są przez Zarząd, czyli Prezesa, podkreślił, że 

bywają one różnej treści, na przykład że ,,trzeba zdyscyplinować Pana Miśko”. 

Przypomniał, że na sesji Rady Powiatu Białogardzkiego mówił o tym, że trzeba 

zamknąć wysypisko w Krzywopłotach,  podkreślił,  że  zmiana  może dotyczyć 

tylko  terminu.  Pan  Jan  Maciążek  zobowiązał  się,  że  jeśli  będzie  potrzeba 

podjęcia konkretnych decyzji dotyczących wysypiska zostanie to wprowadzone 

pod  obrady  Rady.  Powiedział,  że  nie  obawiałby  się  o  miejsca  pracy  dla 

pracowników  wysypiska  z  Karlina.  Nadal  dąży  się  do  inwestowania  na 

wysypisku stąd apel, aby zakończyć ten spór. Nie jest prawdą, że Rada Powiatu 

nie  angażuje  się  w  ten  spór,  ponieważ  to  Powiat  zaskarżył  uchwałę  Rady 

Miejskiej  w  Karlinie  w  sprawie  uchwalenia  Programu  Ochrony  Środowiska 
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i  Planu  Gospodarki  Odpadami  dla  Miasta  i  Gminy  Karlino.  Podkreślił,  że 

w ostatnich kilku miesiącach zmieniło się stanowisko Przewodniczącego i dużej 

części radnych rady Powiatu Białogardzkiego w kwestii likwidacji wysypiska na 

korzyść Gminy Karlino. Powiedział,  że apel jest próbą rozstrzygnięcia sporu, 

a nie obawą, że zostanie przegrana kolejna sprawa, to się powinno odbyć za 

porozumieniem, aby nie dawać pożywki mediom. To firmy zabiegają o śmieci 

nie ma więc potrzeby budowy wysypiska w Krzywopłotach w górę. Nie widzi 

też powodu budowy oddzielnie sortowni i wysypiska, to powinno znajdować się 

w jednym miejscu. Powstało bardzo nowoczesne wysypisko w Wardyniu, jest to 

spółka  samorządowa  i  można  podjąć  decyzję  o  zakupie  jej  udziałów,  czy 

pozostawić  sobie  wybór  i  korzystać  z  wysypiska,  które  zaproponuje 

najkorzystniejszą  ofertę,  może  w  Wardyniu,  a  może  w  Leszczynie,  a  oba 

wspomniane  wysypiska  nie  są  dla  dostawcy  śmieci  droższe  niż 

w Krzywopłotach. Należy przygotować program selektywnej zbiórki odpadów 

dla Gminy Karlino i śmieci segregować u źródeł, wówczas ceny też będą różne 

w przypadku śmieci mieszanych wyższe, niż za śmieci selektywne. 

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

poinformował  obecnych,  że  brał  udział  w  spotkaniu  zorganizowanym 

w  Sianowie  i  dotyczącym  rozbudowy  funkcjonującego  już  tam  wysypiska 

śmieci.  Koszt  takiego  przedsięwzięcia  szacowany  jest  na  9.000.000zł 

i właściciele spółki szukają udziałowców.  Prezes Łobaczewski zmienia bardzo 

często zdanie i nie potrafi przybliżyć prawdziwych kwot jakie są potrzebne do 

realizacji  inwestycji  przez  niego  planowanej,  w  jednym  dniu  jest  to  kwota 

11.000.000zł, w innym 8.000.000zł i twierdzi, że ma środki na realizację swoich 

zamiarów.  Dodał,  że  rozmawiał  z  mieszkańcami  ulic  sąsiadujących 

z wysypiskiem, którzy apelują o jego zamknięcie. 

Pan Marek Depta Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się z pytaniem, 

co jeśli okaże się, że Rada Powiatu nie wycofa się, a NSA nie rozpatrzyłoby po 

myśli  Gminy  Karlino  skargi,  co  wówczas,  czy  pozostała  jakaś  droga 

odwoławcza? Co wówczas?
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Pan  Waldemar  Miśko  odpowiedział,  że  wyrok  byłby  ostateczny.  Co  do 

rozbudowy, to nie jest możliwa, ponieważ opracowane jest studium w którym 

jest zapis, iż wysypisko funkcjonuje do końca 2007 roku i Zakład nie otrzyma 

zgody na jego rozbudowę.

Pan Stanisław Spaleniak  stwierdził,  że Przewodniczący Maciążek mówił,  iż 

jest za zamknięciem wysypiska, Pan Andrzej Świrko – Przewodniczący Rady 

Miasta Białogard również, to skąd ten spór. Dodał, że sam jest zwolennikiem 

likwidacji  i  wycieczki dla radnych Rady Powiatu, aby zobaczyli  jak wygląda 

wysypisko śmieci w Krzywopłotach. 

Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że w ślad za apelem powinny pójść szybkie 

działania, aby rozwiązać ten problem. 

Pan Artur Kurjata Radny Rady Miejskiej w Karlinie  powiedział, że radni 

otrzymali w chwili obecnej projekt uchwały w sprawie apelu do Rady Powiatu 

Białogardzkiego i  zwrócił  się do radcy prawnego Urzędu o wyjaśnienie,  czy 

projekt nie powinien zostać wprowadzony do porządku obrad sesji?

Pan Aleksander Twarowski odpowiedział, że nie ma innej formy prawnej tylko 

uchwała i jeśli nie byłaby ona odrębna, to zapis byłby w treści protokołu.

Pan  Jan  Korzeniowski  stwierdził,  że  Karlino  nie  będzie  miało  kłopotu 

z  wywożeniem  śmieci,  a  czy  jest  wiadomo,  dlaczego  Białogard  nie  chce 

wywozić  na inne wysypisko,  tylko w Krzywopłotach? Dodał,  że  spotyka się 

Burmistrz Miasta Białogard, Gminy Białogard i Miasta i Gminy Karlino, dwóch 

z nich podejmuje decyzję, że zamykają wysypisko i wówczas jest zamknięte. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pan  Miśko  stwierdził,  że  należy 

zorganizować wspólne spotkanie rad w sprawie wysypiska w Krzywopłotach. 

Dodał,  że  odbyło  się  spotkanie  w  którym  udział  wzięli  Pan  Starzałkowski 

Burmistrz  Miasta  Białogard  i  Pan  Niechciał  Wójt  Gminy  Białogard  i  nie 

wyrazili oni woli na przystąpienie do Spółki w Wardyniu. 
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Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Rusiecki  potwierdził,  że  byłoby  dobrze 

wystąpić  do  Przewodniczącego  Maciążka  i  zorganizować  wspólne  spotkanie 

Rad.

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/79/07 została 

podjęta.

 

Ad. 10a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta i  Gminy Karlino na 2007 rok.  Po 

dokonanych  zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości 

31.988.369zł,  wydatkami  w  wysokości  33.276.094zł  oraz  deficytem 

w wysokości  1.287.725zł.

Pan Tomasz  Rusiecki  przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian 

budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.   W wyniku  jawnego  głosowania 

uchwała Nr X/80/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 10b

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia do wysokości 890.000zł kredytu bankowego na 

realizację zadań bieżących.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 4 radnych było przeciwnych, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.   W wyniku  jawnego  głosowania 

uchwała Nr X/81/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 10c

Pani  Krystyna  Granat  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnień 

w  podatku  od  nieruchomości  dla  przedsiębiorców  w  ramach  pomocy 

de minimis. 

Wiceprzewodniczący Pan Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/82/07 została 

podjęta.

Ad. 10d

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia zmian w statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty. Wyjaśnił, że zmiana dotyczy wystąpienia ze Związku Miasta Świdwin.

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/83/07 została 

podjęta.

Ad. 10e

Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił  treść  projektu  uchwały  w sprawie zbycia 

nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Garnki, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 115/2 o powierzchni 0,1149ha.

Radni w wyniku jednomyślnego głosowania podjęli uchwałę Nr X/84/07.

13



Ad. 10f

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki przedstawił treść projektu 

uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Karlino od Spółdzielni Mieszkaniowej 

Lokatorsko  –  Własnościowej  ,,Płyta”  w  Karlinie  prawa  użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowych położonych na terenie miasta Karlino – 

obręb  004,  oznaczonych  w  ewidencji  gruntów  jako  działki  numer  423/8 

o powierzchni 2084m² i 423/7 o powierzchni 358m².

Uchwała Nr X/85/07 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania. 

Ad. 10g

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta 

Karlino  –  obręb  004  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  działka  nr  333 

o powierzchni 443m².

Uchwała Nr X/86/07 została podjęta w wyniku jawnego i  jednomyślnego 

głosowania radnych. 

Ad. 10h

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  treść  projektu  uchwały 

w sprawie nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Lubiechowo,  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  działka  nr  168/1 

o powierzchni 2,0781ha.

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/87/07 została 

podjęta. 
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Ad. 10i

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy 

Karlino  –  obręb  Daszewo,  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  działka 

nr 631/1 o powierzchni 9225m².

W wyniku jednomyślnego głosowania radnych uchwała Nr X/88/07 została 

podjęta. 

Ad. 10j

Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie 

zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego  Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2007.

Uchwała Nr X/89/07 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania 

radnych. 

Ad. 10k

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Tomasz  Rusiecki  przedstawił  projekt 

uchwały  w  sprawie  zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska 

i  Gospodarki  Wodnej  na  rok  2007.  Po  dokonaniu  zmian  plan  Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawiać się będzie 

następująco: przychody – 164.256,87zł oraz wydatkami - 164.256,87zł.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.   W wyniku  jawnego  głosowania 

uchwała Nr X/90/07 została podjęta większością głosów.
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Ad. 10l

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Gminy  Karlino. 

Przypomniał,  że  z  uwagi  na  wolę  mieszkańców  utworzenia  dwóch  nowych 

sołectw Krukowo i Ubysławice należy zmienić załącznik do Statutu Gminy.   

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/91/07 została 

podjęta.

Ad. 10ł

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Rusiecki  przedstawił 

ostatni  projekt  uchwały  wprowadzony  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji, 

w sprawie ustalenia regulaminu targowisk .

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  uchwała 

Nr X/92/07 została podjęta.

Ad. 11

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino  zwrócił się do 

Pana Michalskiego, aby sformułował swoje zarzuty w formie pisemnej i złożył 

jako  interpelację,  wówczas  otrzyma  odpowiedź  na  piśmie  w  odpowiedni 

terminie.  Następnie  na  część  pytań  zadanych  przez  Pana  Ryszarda 

Wapniarskiego  udzielił  odpowiedzi,   stwierdził,  że  zwisające  gałęzie  drzew 

i krzaków stanowiące zagrożenie nad chodnikami zostaną obcięte nie tylko na 

ulicy  Kościuszki,  ale  w całym mieście.  Skrzyżowanie  drogi  przy  budynkach 

należących do Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego na ulicy 

4 Marca oraz Spokojnej jest zgodne z projektem technicznym, ulica Spokojna 

nie zostanie zamknięta, będzie zrobiona droga dojazdowa do garaży i cmentarza. 

Co do rozbudowy garaży przy cmentarzu komunalnym w Karlinie – są działki 
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do kupna, można też odkupić projekt na garaż i rozpocząć budowę. Na temat 

naprawy nawierzchni dróg wewnątrz wsi Lubiechowo zostanie zorganizowane 

spotkanie z właścicielami Spółki na temat ich udziału w kosztach,  natomiast 

temat  dotyczący odkrytej  studzienki  kanalizacyjnej  w Lubiechowie przekazał 

obecnemu  na  sesji  przedstawicielowi  Spółki  Regionalne  Wodociągi 

i Kanalizacja w Białogardzie. 

Ad. 12

Po  wyczerpaniu  się  porządku  obrad   sesji  Wiceprzewodniczący  Rady 

Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki  podziękował  za  przybycie 

i  udział  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  i  o  godzinie  1520 dokonał 

zamknięcia  X sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że wraz z Panem Albinem Kryger obecni byli na zebraniu wyborczym Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej w Białogardzie i poinformował obecnych, że na zadane pytanie dotyczące zakresu prac, jaki ma być wykonany przez Spółdzielnię na osiedlu Chopina w Karlinie udzielona została odpowiedź, że Spółdzielnia wywiąże się ze swojego zakresu prac.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że w trakcie prac remontowych na ulicy Szczecińskiej wykonawca wszedł na teren prywatny, bez zgody właściciela wszedł do piwnicy i pozostawił po sobie bałagan. Kto jest odpowiedzialny za wydanie zezwolenia na wejście?  
	Ad. 4
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki stwierdził, że nie jest obecny żaden z radnych Rady Powiatu, zaproponował więc przejście do następnego punktu porządku obrad.
	Ad. 5
	Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 złożył na ręce Wiceprzewodniczącego zapytanie do Burmistrza Miasta i Gminy Karlino (treść zapytania stanowi załącznik do protokołu).
	Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo poruszyła problem zniszczonej drogi przez wieś Lubiechowo. Wyjaśniła, że powstają coraz większe pęknięcia, jeśli nie można jej wyremontować, to może można byłoby naprawić trochę nawierzchnię? Mieszkańcy wsi są przeciwni niszczeniu tej drogi przez sprzęt ciężki i w tej sprawie zbierają podpisy. Zgłosiła też, że uszkodzona została klapa przykrywająca studzienkę kanalizacyjną i obecnie jest otwarta. Zgłosiła potrzebę wykoszenia poboczy przy drogach powiatowych. Podziękowała za odnowienie placu zabaw dla dzieci w Lubiechowie. Powiedziała też, że szkoda pieniędzy na sprowadzanie konferansjerów spoza Gminy, dla Pani Fajkowskiej, która prowadziła Festiwal Twórczości Młodych  w drugim dniu wypadła bardzo niekorzystnie. 
	Pan Władysław Łobaczewski Prezes Zakładu Składowania                               i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach stwierdził, że z wizytą na wysypisku śmieci byli członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska          i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Karlinie, ale była to bardzo krótka wizyta, w szybkim tempie. Podkreślił, że rozumie interesy Gminy Karlino i chęć zamknięcia wysypiska, ale należałoby się bliżej zapoznać z materiałami dotyczącymi tego tematu, również w Urzędzie znajduje się cały komplet dokumentów. W miesiącu czerwcu odbędzie się Rada Nadzorcza Zakładu Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów, a do 18 czerwca br. zaprosił na wysypisko, aby wspólnie zostało odnalezione jakieś wyjście.     
	Ad. 6 
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury zapoznała zebranych z informacją na temat przygotowania KOK do sezonu letniego             w zakresie działalności kulturalnej (informacja załączona do protokołu). 
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady zapoznał zebranych                 z informacją na temat przygotowania referatu Sportu, Turystyki i Rekreacji Urzędu Miasta i Gminy w Karlinie do wypoczynku letniego w zakresie działalności sportowej (informacja załączona do protokołu). Informacja została przygotowana również przez zakład Oświaty na temat przygotowania szkół do sezonu letniego (informacja załączona do protokołu). Następnie zachęcił wszystkich do udziału w biegu samorządowców. Powiedział też, że w Wiosce SOS będzie występ magika dla dzieci. Zachęcił do uprawiania sportów                  i korzystania z kajaków, pola do mini golfa, czy ścieżki zdrowia. Poinformował, że wraz z Burmistrzem był obecny na uroczystościach w Gimnazjum – święcie szkoły i zgodnie z tradycją tej szkoły raz w roku wybierany jest nowy patron         i w roku bieżącym jest to Matka Teresa z Kalkuty oraz Herman Gmainer pomysłodawca Wiosek SOS.
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie zachęcił obecnych do korzystania z wypożyczalni kajaków. Organizowane będą spływy  i koszt udziału jednej osoby wynosi 20zł, z tytułu transportu kajaków i dowozu uczestników na miejsce.
	Pan Jan Korzeniowski radny Rady Miejskiej stwierdził, że instruktorzy           w KOK nie prowadzą zajęć w czasie wakacji, a ile trzeba było zapłacić Pani Fajkowskiej za poprowadzenie Festiwalu Twórczości Młodych? Jaki koszt byłby, gdyby zajęcia przez intruktorów prowadzone były również w okresie wakacji, czy nie byłoby lepiej przeznaczyć środki zamiast na konferansjera na zajęcia dzieci.
	Pani Danuta Burtym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury odpowiedziała, że za konferansjerkę Pani Fajkowska otrzymała wynagrodzenie w wysokości 6.000zł, w roku ubiegłym był Pan Borkowski, a jeszcze wcześniej Pan Janowski, takie są stawki telewizyjne. Natomiast co do kosztów instruktorów, to na dziś nie mogła udzielić odpowiedzi, ponieważ nie znała dokładnych kosztów. 
	Ad. 7
	Pan Albin Kryger były Prezes Klubu Sportowego ,,Płomień” w Pobłociu Wielkim przedstawił informację na temat działalności klubu w 2006 roku (informacja załączona do protokołu). Dodał, że obecnie w Pobłociu Wielkim nie ma boiska i drużyna musi trenować na boiskach innych klubów. Jeżeli drużyna utrzyma się w ,,A” klasie, to nadal będzie trzeba ponosić koszt około 20.000zł na działalność. Wsparcie jakie klub otrzymuje od Gminy jest niewystarczające, ale pomocy udzielają firmy działające na terenie Pobłocia Wielkiego. Najwięcej środków pochłaniają koszty transportu i diety sędziów.   
	Pan Waldemar Miśko Prezes Miejskiego Klubu Sportowego ,,Sokół”             w Karlinie zapoznał obecnych z informacją na temat działalności klubu (informacja załączona do protokołu).
	Do protokołu załączona została również informacja na temat działalności Klubu Sportowego ,,Derby” z Karścina.
	Ad. 8
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, że Pani Maryla Sochacka Sekretarz Gminnego Szkolnego Związku Sportowego              w Karlinie przygotowała informację na temat sportu w szkołach na terenie Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu), ale z powodu obowiązków służbowych nie mogła być obecna na dzisiejszej sesji. 
	Ad. 9
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady zapoznał obecnych z treścią apelu do Rady Powiatu Białogardzkiego o rozważenie możliwości i zasadności cofnięcia wniesionej przez Powiat skargi na uchwałę  Nr XLI/296/05 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 19 sierpnia 2005 roku w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta                      i Gminy Karlino,  lub ewentualnie zawieszenie toczącego się postępowania przed Naczelnym Sądem Administracyjnym na zgodny wniosek stron (treść apelu załączona do protokołu). Dodał też, że dziwi się, iż Pan Władysław Łobaczewski Prezes Zakładu Składowania i Unieszkodliwania Odpadów             w Krzywopłotach jest nieobecny, wiedząc, że taki temat będzie podejmowany. 
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie  powiedział, że Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej         w Karlinie była z wizyta na wysypisku śmieci w Krzywopłotach, aby zobaczyć jak ono funkcjonuje. Dodał, że w roku bieżącym jest tam znacznie większy porządek niż w poprzednim. Prezes Łobaczewski chciał przed radnymi roztaczać wizję dalszego rozwoju składowiska, mówił o tym, że w najbliższym czasie na terenie wysypiska w Krzywopłotach będzie tylko sortownia i po posegregowaniu śmieci zostaną one odwiezione na składowisko do Gminy Białogard, ponadto Prezes chciałby, aby nadal przywożone były odpady                z Kołobrzegu. W takiej sytuacji, kiedy byłyby przeprowadzone jakieś inwestycje, przez przynajmniej 15 do 20 lat wysypisko musiałoby funkcjonować. Powiedział, że zadał pytanie, dlaczego śmieci miałyby być sortowane w Karlinie, a nie od razu przewożone do Białogardu i tam sortowane, to z powodu droższego transportu. Stwierdził, że Prezes broni miejsca pracy dla siebie i pozostałych pracowników.
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że zgodnie z deklaracja Pana Jana Maciążka Przewodniczącego Rady Powiatu Białogardzkiego wszystko jest na dobrej drodze do rozwiązania sporu dotyczącego wysypiska w Krzywopłotach, ale na dziś temat się urwał i nie jest wiadomo co Rada Powiatu nadal myśli na ten temat. Pan Prezes Łobaczewski na spotkaniu mówił, że wykonuje uchwały Rady Nadzorczej.
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino stwierdził, że radni usłyszeli to samo co on jako Burmistrz, ale faktem jest, że projekty uchwał na Radę Nadzorczą przygotowywane są przez Zarząd, czyli Prezesa, podkreślił, że bywają one różnej treści, na przykład że ,,trzeba zdyscyplinować Pana Miśko”. Przypomniał, że na sesji Rady Powiatu Białogardzkiego mówił o tym, że trzeba zamknąć wysypisko w Krzywopłotach, podkreślił, że zmiana może dotyczyć tylko terminu. Pan Jan Maciążek zobowiązał się, że jeśli będzie potrzeba podjęcia konkretnych decyzji dotyczących wysypiska zostanie to wprowadzone pod obrady Rady. Powiedział, że nie obawiałby się o miejsca pracy dla pracowników wysypiska z Karlina. Nadal dąży się do inwestowania na wysypisku stąd apel, aby zakończyć ten spór. Nie jest prawdą, że Rada Powiatu nie angażuje się w ten spór, ponieważ to Powiat zaskarżył uchwałę Rady Miejskiej w Karlinie w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska           i Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy Karlino. Podkreślił, że             w ostatnich kilku miesiącach zmieniło się stanowisko Przewodniczącego i dużej części radnych rady Powiatu Białogardzkiego w kwestii likwidacji wysypiska na korzyść Gminy Karlino. Powiedział, że apel jest próbą rozstrzygnięcia sporu,        a nie obawą, że zostanie przegrana kolejna sprawa, to się powinno odbyć za porozumieniem, aby nie dawać pożywki mediom. To firmy zabiegają o śmieci nie ma więc potrzeby budowy wysypiska w Krzywopłotach w górę. Nie widzi też powodu budowy oddzielnie sortowni i wysypiska, to powinno znajdować się w jednym miejscu. Powstało bardzo nowoczesne wysypisko w Wardyniu, jest to spółka samorządowa i można podjąć decyzję o zakupie jej udziałów, czy pozostawić sobie wybór i korzystać z wysypiska, które zaproponuje najkorzystniejszą ofertę, może w Wardyniu, a może w Leszczynie, a oba wspomniane wysypiska nie są dla dostawcy śmieci droższe niż                             w Krzywopłotach. Należy przygotować program selektywnej zbiórki odpadów dla Gminy Karlino i śmieci segregować u źródeł, wówczas ceny też będą różne w przypadku śmieci mieszanych wyższe, niż za śmieci selektywne. 
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie poinformował obecnych, że brał udział w spotkaniu zorganizowanym                  w Sianowie i dotyczącym rozbudowy funkcjonującego już tam wysypiska śmieci. Koszt takiego przedsięwzięcia szacowany jest na 9.000.000zł                     i właściciele spółki szukają udziałowców.  Prezes Łobaczewski zmienia bardzo często zdanie i nie potrafi przybliżyć prawdziwych kwot jakie są potrzebne do realizacji inwestycji przez niego planowanej, w jednym dniu jest to kwota 11.000.000zł, w innym 8.000.000zł i twierdzi, że ma środki na realizację swoich zamiarów. Dodał, że rozmawiał z mieszkańcami ulic sąsiadujących                      z wysypiskiem, którzy apelują o jego zamknięcie. 
	Pan Marek Depta Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się z pytaniem, co jeśli okaże się, że Rada Powiatu nie wycofa się, a NSA nie rozpatrzyłoby po myśli Gminy Karlino skargi, co wówczas, czy pozostała jakaś droga odwoławcza? Co wówczas?
	Pan Waldemar Miśko odpowiedział, że wyrok byłby ostateczny. Co do rozbudowy, to nie jest możliwa, ponieważ opracowane jest studium w którym jest zapis, iż wysypisko funkcjonuje do końca 2007 roku i Zakład nie otrzyma zgody na jego rozbudowę.
	Pan Stanisław Spaleniak stwierdził, że Przewodniczący Maciążek mówił, iż jest za zamknięciem wysypiska, Pan Andrzej Świrko – Przewodniczący Rady Miasta Białogard również, to skąd ten spór. Dodał, że sam jest zwolennikiem likwidacji i wycieczki dla radnych Rady Powiatu, aby zobaczyli jak wygląda wysypisko śmieci w Krzywopłotach. 
	Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że w ślad za apelem powinny pójść szybkie działania, aby rozwiązać ten problem. 
	Pan Artur Kurjata Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że radni otrzymali w chwili obecnej projekt uchwały w sprawie apelu do Rady Powiatu Białogardzkiego i zwrócił się do radcy prawnego Urzędu o wyjaśnienie, czy projekt nie powinien zostać wprowadzony do porządku obrad sesji?
	Pan Aleksander Twarowski odpowiedział, że nie ma innej formy prawnej tylko uchwała i jeśli nie byłaby ona odrębna, to zapis byłby w treści protokołu.
	Pan Jan Korzeniowski stwierdził, że Karlino nie będzie miało kłopotu                 z wywożeniem śmieci, a czy jest wiadomo, dlaczego Białogard nie chce wywozić na inne wysypisko, tylko w Krzywopłotach? Dodał, że spotyka się Burmistrz Miasta Białogard, Gminy Białogard i Miasta i Gminy Karlino, dwóch z nich podejmuje decyzję, że zamykają wysypisko i wówczas jest zamknięte. 
	Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Miśko stwierdził, że należy zorganizować wspólne spotkanie rad w sprawie wysypiska w Krzywopłotach. Dodał, że odbyło się spotkanie w którym udział wzięli Pan Starzałkowski Burmistrz Miasta Białogard i Pan Niechciał Wójt Gminy Białogard i nie wyrazili oni woli na przystąpienie do Spółki w Wardyniu. 
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki potwierdził, że byłoby dobrze wystąpić do Przewodniczącego Maciążka i zorganizować wspólne spotkanie Rad.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/79/07 została podjęta.
	 
	Ad. 10a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 31.988.369zł, wydatkami w wysokości 33.276.094zł oraz deficytem                   w wysokości  1.287.725zł.
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny,                 nie było wstrzymujących się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr X/80/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 10b
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia do wysokości 890.000zł kredytu bankowego na realizację zadań bieżących.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 4 radnych było przeciwnych,                 nie było wstrzymujących się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr X/81/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 10c
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zwolnień                w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców w ramach pomocy                   de minimis. 
	Wiceprzewodniczący Pan Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/82/07 została podjęta.
	Ad. 10d
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia zmian w statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. Wyjaśnił, że zmiana dotyczy wystąpienia ze Związku Miasta Świdwin.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/83/07 została podjęta.
	Ad. 10e
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Garnki, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 115/2 o powierzchni 0,1149ha.
	Radni w wyniku jednomyślnego głosowania podjęli uchwałę Nr X/84/07.
	Ad. 10f
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Karlino od Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej ,,Płyta” w Karlinie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych położonych na terenie miasta Karlino – obręb 004, oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki numer 423/8                o powierzchni 2084m² i 423/7 o powierzchni 358m².
	Uchwała Nr X/85/07 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10g
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino – obręb 004 oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 333              o powierzchni 443m².
	Uchwała Nr X/86/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych. 
	Ad. 10h
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść projektu uchwały         w sprawie nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Lubiechowo, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 168/1                          o powierzchni 2,0781ha.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/87/07 została podjęta. 
	Ad. 10i
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka               nr 631/1 o powierzchni 9225m².
	W wyniku jednomyślnego głosowania radnych uchwała Nr X/88/07 została podjęta. 
	Ad. 10j
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2007.
	Uchwała Nr X/89/07 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania radnych. 
	Ad. 10k
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska                     i Gospodarki Wodnej na rok 2007. Po dokonaniu zmian plan Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawiać się będzie następująco: przychody – 164.256,87zł oraz wydatkami - 164.256,87zł.
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny,                 nie było wstrzymujących się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr X/90/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 10l
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Karlino. Przypomniał, że z uwagi na wolę mieszkańców utworzenia dwóch nowych sołectw Krukowo i Ubysławice należy zmienić załącznik do Statutu Gminy.   
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr X/91/07 została podjęta.
	Ad. 10ł
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Rusiecki przedstawił ostatni projekt uchwały wprowadzony do porządku obrad dzisiejszej sesji,            w sprawie ustalenia regulaminu targowisk .
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych uchwała                 Nr X/92/07 została podjęta.
	Ad. 11
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino  zwrócił się do Pana Michalskiego, aby sformułował swoje zarzuty w formie pisemnej i złożył jako interpelację, wówczas otrzyma odpowiedź na piśmie w odpowiedni terminie. Następnie na część pytań zadanych przez Pana Ryszarda Wapniarskiego udzielił odpowiedzi,  stwierdził, że zwisające gałęzie drzew            i krzaków stanowiące zagrożenie nad chodnikami zostaną obcięte nie tylko na ulicy Kościuszki, ale w całym mieście. Skrzyżowanie drogi przy budynkach należących do Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego na ulicy      4 Marca oraz Spokojnej jest zgodne z projektem technicznym, ulica Spokojna nie zostanie zamknięta, będzie zrobiona droga dojazdowa do garaży i cmentarza. Co do rozbudowy garaży przy cmentarzu komunalnym w Karlinie – są działki do kupna, można też odkupić projekt na garaż i rozpocząć budowę. Na temat naprawy nawierzchni dróg wewnątrz wsi Lubiechowo zostanie zorganizowane spotkanie z właścicielami Spółki na temat ich udziału w kosztach, natomiast temat dotyczący odkrytej studzienki kanalizacyjnej w Lubiechowie przekazał obecnemu na sesji przedstawicielowi Spółki Regionalne Wodociągi                        i Kanalizacja w Białogardzie. 
	Ad. 12
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie               i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1520 dokonał zamknięcia  X sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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